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Afzet?
“De afzet van rozen gaat het laatste jaar weer 

goed. Mede door de vorstschade van afgelopen 

winter, maar ook vanwege het feit dat mensen 

blijkbaar weer bloemen in de tuin willen. Ook in 

het openbaar groen zijn rozen in de laatste jaren 

meer in trek. Ik zet mijn rozen voor 30 procent af 

via Landgart, 30 procent via FloraHolland en de 

rest is divers, van handelaar tot hovenier. Van alle 

rozen die ik teel is 30 procent bestemd voor het 

openbaar groen en 70 procent voor de consu-

mentenmarkt.”

Milieu?
“Iedereen in de sector is bezig met zo min moge-

lijk gif in de rozen te spuiten. Het kan echt nog 

veel beter in de sector, maar het gaat zeker de 

goede kant op. De sector heeft het over milieu-

keur en duurzaam, maar de prijs in het voorjaar 

was nog steeds niet echt goed. Dat is jammer. Ik 

denk wel dat het gaat veranderen. Er zijn de laat-

ste jaren al wat tekenen van.” 

Samenwerking?
“lk geloof heilig in samenwerken. Ik zit zelf sinds 

een jaar of vijf in een studiegroepje. We komen 

een keer in de drie weken bij elkaar en gaan 

geregeld op bedrijfsbezoek of bij aanverwante 

bedrijven. Misschien moeten we als sector in 

deze markt de koppen meer bij elkaar steken. 

Zeker op het gebied van promotie is er veel meer 

te bereiken, dat weet ik zeker.”  

Innovatie?
“Zelf heb ik een waterbassin met een inhoud 

van 1.000 kuub. Hierin vang ik al het berege-

ningswater op. Het unieke is dat het water aan 

de onderkant van het bassin wegloopt en via 

een zogenoemde bio-sloot wordt gezuiverd en 

daarna in een put wordt opgevangen. Van hieruit 

beregen ik de containervelden. Deze constructie 

kostte 25.000 euro. Ook heb ik de beschikking 

over een twaalftal tunnels. Hiermee kan ik vroeg 

in het seizoen met mijn teelten een voorsprong 

creëren.”

Prioriteiten?
“Ik wil meer informatie over hoe de markt zich 

beweegt en weten wat er speelt, meer weten 

hoe de productie is in Nederland en weten wie je 

medespelers zijn en om zodoende iets te hebben 

wat een ander nog niet heeft.”

Eric Mulders (42) runt in Zundert een kwekerij van 3 hectare, waarvan 1 hectare volle grond en 2 hectare containerteelt. Hij teelt heester-

rozen (50.000), patiorozen (150.000) stamrozen (7.000), pfanders (1.000) en geoculeerde struiken (5.000). Mulders is sinds 2007 lid van de 

NBvB Cultuurgroep voor rozen en rozenonderstammen. Daarnaast heeft hij nog enkele opstanden met Japanse Acers en gewone esdoorns.
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